
ZAPISNIK

sa27. sjednice Turistidkog vijeia Turistidke zajednice Grada Pule odrZane 23. travnja2024. godine s

podetkom u L1,00 sati u Turistidkoj zajednici grada Pula.

Prisutni dlanovi Turistidkog vijeda: Manuela Kraljevii, Aleksandar 5uran, Jasna Bui6, Marija 5tokovi6,

Mladen Sirola ( putem zoom-a )

Opravdano odsutni dlanovi: Filip Zoridii, Reli Slonim, Boris Zgomba, Andi Vitasovii

Ostali prisutni: Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i djelatnica Matea Faraguna KosteSid

Predsjednik fZ Grada Pule opunomodio je gdu. Manuelu Kraljevii da vodi sjednicu turistidkog vijeia
uslijed njegove odsutnosti. Gda.,Kraljevii pozdravlja prisutne i utvrduje da je prisutan dovoljan broj

dlanova za njezino odriavanje i donoSenje pravovaljanih odluka.

Za sjednicu predlaZe sljedeii dnevni red:

1.. Usvajanje zapisnika sa 26. sjednice Turistidkog vijeia,
2. Zahtjevi,
3. Razno.

Dnevni red je usvojen jedndglasno.

Ad 1)

Zapisnik sa 26. sjednice Turistidkog vijeia usvojen je jednoglasno.

Ad 2)

Zahtjevi koji se odnose na manifestacije i kongrese su razmatrani s obzirom da li su zadovoljili kriterije

bodovanja i s obzirom da su podneseni nakon poziva za dodjelu sredstava u 10. mjesecu, Svima ie se

napomenuti da sljedeii put ukoliko se ne jave u 10. mjesecu neie se dodijeliti sredstva. Za

manifestaciju PRO 3x3 tour ovo je drugi put da traZi sredstva nakon poziva, s time da proile godine

nisu na kraju organizirali manifestaciju, a i zahtjev im je nerealan - sredstva traZena od TZ-a i

tro5kovnik.

Za Rock n Grill manifestaciju direktorica je navela da s obzirom da traje 5 dana da bi se moglo

maksimalno dodati 500€ po danu pa bi to do5lo 2.500€. S obzirom na saznanje da je vei dodijeljeno

5.000€ vijeinici su se kroz diskusiju sloZili da se dodjeli 300€ dodatnih po danu tj. ukupno 1.500€.

Na zahtjev gradanina llije Lubine za suorganizaciju,,Pula beer fest" manifestacije vijeinici su kroz

diskusiju skrenuli paZnju direktorici da suorganizacija podrazumijeva i suodgovornost, pogotovo jer bi

TZ dala zahtjev Gradu za manifestaciju, te da u zahtjevu nije detaljno prezentirano kako se navedeni

event misli organizirati kao ni tko su i koliki su toino izlagadi, sponzori i sl, Takoder period u 8.

mjesecu smatraju da nije u interesu Turistidke zajednice vei da bi se trebalo pomaknuti u post sezonu

(kraj 9. podetak 10. mjeseca).

Turistidka zajednica moie biti suorganizator u postsezoni, ali onda mora biti detaljno ukljudena u

samu organizaciju i sve detalje manifestacije. Direktorica ie navedeno prenijeti g. Lubini i vidjeti s

njim da li je zainteresiran za takvu suradnju.



lstarski domovi zdravlja traZili su pomo6 u dodjeli stana ili sufinanciranju smjeStaja, na 5to se

direktorica osvrnula da vei sa MUP-om ima problema ida ispada da smo agencija za nekretnine.

Za MUP je naden smje5taj u garsonijerama u hostelu, ali su se djelatnice ialile jer su se izvodili

radovi, radnici su bili po hodnicima i pu5tali muziku te nisu htjele nakon par dana tamo ostati. Sada se

treba traiiti novi smjeltaj i dogovoreno je sa AHG-om da nam daju studio apartman za vrlo povoljnu

cijenu. Problem je 5to oni nisu nikad sigurni da li ie te Zene doii ili ne, afZje plaiala za klaster za

cijeli 2. mjesec prazne apartmane, i onda je doSla samo jedna djelatnica. Direktorica je navela da bi

trebalo da im se dodijele sredstva i da sami razmiSljaju o tome jer ovako se gubi puno vremena i

novca, iako oni kaiu da je ta inicijativa doila od strane hotelijera, ali zato jer su sporo izdavali

potvrde. Oni su u 2023. godini izdali preko 23,000 dozvola sto je 1.840.000€ i za to bi mogli ili

poveiati plaie da zaposle ljude, ili im plaiati smje5taj. Vijeinik Mladen Sirola pitao je zaSto ih ne

smjeitaju u Valbandon u svoje objekte, ali je direktorica rekla da je i ona pitala i da su rekli da tamo

imaju za druge potrebe smje5taj.

Manuela Kraljevii je rekla kako sve ove godine od korone oni stalno smjeStaju doktore (bar 4

apartmana), a prije su MUP-ovce za besplatno pa uz neke povoljne cijene, a plaiao je klaster juine

I stre.

Direktorica je navela da mi ne moZemo traZiti smjeitaj i predloZila da dodijelimo sredstva, na 5to su

se vijednici sloZili da se sufinancira u protu iznosu najam jednog stana za 3 mjeseca tj. 1.500€.

'Direktorica je navela da bi se sve navedeno trebalo rije5iti kroz njihove sustave policije i zdravstva jer

dobivaju sredstva za te usluge.

Nakon provedene diskusije prihvaieni su slijedeii zahtjevi:

t. Udruzi Alternativa odobreno je 500,00 € bruto za organizaciju koncerta Marginalci -
Svetlanas - Bibliban u DC Rojc 13.07.2024. godine.

2. Dnevnom centru za terapiju i rehabilitaciju Pula odobreno je 500,00 € bruto za odlazak na

festivale u Ljubljanu iZagreb.

3. Haler T.H. d.o.o. odobreno je 500,00 € bruto za organizaciju manifestacije,,Kaiserball Pula"
koja ie se odriati 30.04.2024. godinu u Domu hrvatskih branitelja u Puli.

4. Udruienju Obnovljivi izvori energije Hrvatske odobreno je 2.000,00 € za organizaciju

konferencije Dani obnovljivih izvora energije koja ie se odriati 12.-14.6.2024. godine u

Hotelu Park Plaza Histria u Puli.

5. Studentskom zboru SveudiliStu Jurja Dobrile u Puli odobreno je 1.000,00 € bruto za

organizaciju manifestacije ,,2. Humanitarni student week" koji ie se odriati od 21,.-26.4.2024.
godine u Puli.

6. RSK ,,Bo5karin" Pula odobreno je 500,00 € bruto za organizaciju manifestacije ,,Otvoreno
Prvenstvo Hrvatske za kadete, mlade kadete i podetnike u plivanju perajama" koja ie se

odriati 4.-5.5.2024. godine na Gradskom bazenu,,Dino Makovac" u Puli.

7. Mjesnom odboru Veli Vrh odobreno je 700,00 € bruto za organizaciju Dana mjesnog odbora,
fe5ta Mjesnog odbora Veli Vrh koja ie se odrZati 6.-7.7.2024. godine u Puli.



8. Glazbeniku Bruni Krajcaru odobreno je 600,00 € kao pomoi u realizaciji pjesme i video spota
,,Zaito?".

9. Centru za istraiivanje hrvatskog iseljeniStva odobreno je L.000,00 € za organizaciju 6.

hrvatskog iseljenidkog kongresa - Hrvatski iseljenici - potencijal za bududnost Hrvatske koji
ie se odriati 28.-30.6.2024. godine u Puli.

10. lstarskim domovima zdravlja odobreno je za smje5taj lijednika za turistidku ambulantu
1.s00€.

1,L. Za manifestaciju Rock n Grill odobreno je 1.500€

Zahtjev za manifestaciju Pro 3x3 nije prihvaien.

Daljnjih rasprava pod todkom razno nije bilo.

Sjednica je zavriila u 12.00 sati.

.Matea Faraguna Koste5i6


